



Palais des Nations, GENÈVE

REFERENCE : GATT/AIR/1

31 May 1951

AIRGRAM

Subject: Signature of Decisions on Accession

I beg to draw the attention of your Government to the Decisions agreeing to the Accession to the General Agreement on Tariffs and Trade of the Governments of Austria, the German Federal Republic, Korea, Peru, the Philippines and Turkey, which are open for signature at the Headquarters of the United Nations until June 20, 1951. It will be recalled that, by the Decision of the Contracting Parties of December 16, 1950, the failure of any contracting party to sign the Decision in respect of any acceding government by that date will be deemed to be a negative vote on the accession of that government.

— — —

TELEGRAMME PAR AVION

Objet: Signature des décisions relatives à l'adhésion

Je me permets d'attirer l'attention de votre Gouvernement sur les Décisions approuvant l'adhésion à l'Accord général sur les tarifs douaniers et le commerce des Gouvernements de l'Autriche, de la République fédérale d'Allemagne, de la Corée, du Pérou, des Philippines et de la Turquie qui sont ouvertes à la signature au siège des Nations Unies jusqu'au 20 juin 1951. Vous voudrez bien vous souvenir qu'en vertu de la Décision des Parties Contractantes du 16 décembre 1950, au cas où une partie contractante ne signerait pas la Décision à l'égard d'un gouvernement adhérent avant la date susmentionnée, elle sera considérée comme ayant émis un vote négatif au sujet de l'adhésion de ce gouvernement.

E. Wyndham White
Secrétaire exécutif.

Sent to:	Australia	India	U. of South Africa
	Brazil	Indonesia	United Kingdom
	Burma	Liberia	Syria
	Chile	Nicaragua	
	Finland	Pakistan	
	Haiti	Southern Rhodesia	